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Tid: Mandag 10.02.2020 

Sted: Trygg/Lade huset 

Sak 1. Konstituering av årsmøte 2019 

- Årsmøtet blir konstituert av Eva Barck. Ingen innvendinger til innkallingen 

Sak 2. Valg av Møteleder, referent og to til å underskrive protokollen 

- Eva Barck velges som møteleder 
- Torben Skylstad velges som referent 
- Elisabeth Aasum og Erik Spjelkavik velges for å signere protokoll. 

Sak 3. Fremlegging av styrets årsberetning 2019 

- Eva Barck legger frem årsberetningen. 
- Godkjent 

Sak 4. Fremlegging av regnskap for hele 2019 

- Bård Paulsen Krogh legger frem årsregnskapet. 
- Det blir stilt spørsmål fra salen om hvordan støttemidler fungerer. Særskilt om støtte fra 

kommunen blir utbetalt dersom spel ikke blir satt opp. 
- Eva forklarer at støtte kun utbetales om spelet gjennomføres, men at man kan se 

på muligheten om å få “fryst” midlene om man setter opp spel i 2021 ut i fra 
samme budsjett som i 2020. 

- Spørsmål fra salen om hvor mye penger foreningen må ha for å sette opp spel. 
- Bård legger frem budsjettforslag laget med et absolutt minimum av faste 

kostnader på 671.000,- 
- Regnskap godkjent 

Sak 5. Innkommende forslag 

- Ingen innkomne forslag 
-  

Sak 6. Valg av nytt styre. 

- Legges frem forslag om å utsette valg av styret til etter at sak om å sette opp spel er 
avgjort så de som stiller til styret kjenner premissene. 

- Støttes og sak utsettes til punkt 8. 

Sak 7. Spel i 2020 eller avvente til 2021? 

- Diskusjon rundt bordet. 
- Risiko for å miste medlemmer om man lar være. 
- Det er bred enighet om at man må ha inn profilerte trekkplaster for å få sponsorer og 

presse-oppmerksomhet og rekruttering. 
- Vi må profesjonaliseres 



- Kan arrangere flere mindre lavbudsjettsaktiviteter gjennom året for å beholde 
engasjementet 

- Å legge ned driften er veldig risikabelt. Da blir det vanskelig å få det startet opp igjen. 
- Næringslivet er ikke interessert i å støtte amatøraktivitet lenger. 
- Prøver man nå, og feiler, vil det antagelig bety full nedleggelse av foreningen 
- Vi må ha et budskap å formidle. Å si at vi gjør dette for medlemmenes del selger ikke 

billetter eller støttespillere. 
- Se til BUL, som er flinke til å fremstå profesjonelle 
- Å utsette til 2021 gjør at vi ikke konkurrerer med Stiklestadspelet, som skal ha annethvert 

partallsår. 
- Oppsnakk spelet, vær positiv og pakk all kommunikasjon i rosa plysj 
- Vi har et rykte som har fått skudd for baugen. Det må rettes opp gjennom å være seriøse 

og profesjonelle. 
- Forslag til vedtak: Det blir ikke satt opp spel i 2020, men det nye styret får i oppgave å 

tilrettelegge aktiviteter for sine medlemmer parallelt med å sette opp spel i 2021 
- Vedtatt ved akklamasjon 

Sak 8. Foreningsdrift videre. 

- Forslag om fast aktivitet første tirsdag i måneden.  
- Varierende hvilken aktivitet, men fast tid. 
- Terminliste vil bli lagt frem 

- Forslag om sangerseminar over en helg 
- Flere sykurs, de er populære 

Sak 9. Valg av styret 
- Torben Skylstad stiller ikke til gjenvalg 
- Eva Barck ønsker ikke å sitte videre som styreleder, og stiller heller ikke til gjenvalg. 
- Bård Paulsen Krogh stiller til gjenvalg 
- Terje Fossum stiller ikke til gjenvalg 
- Turid Ersfjord stiller til gjenvalg 
- Det har ikke kommet inn andre kandidater til styret. 
- Det er ingen av de oppmøtte som ønsker å stille til styret. 
- Med to kandidater kan ikke foreningen konstituere et styre, som i henhold til 

vedtektene skal være minimum 5. 
- Bård Paulsen Krogh, Eva Barck, Terje Fossum og Turid Ersfjord konstitueres som et 

interimstyre frem til et ekstraordinært årsmøte for valg av nytt styre. 
- Vedtatt gjennom akklamasjon 

- Torben Skylstad, Beate André og Turid Ersfjord stiller til en valgkomité 
- Vedtatt gjennom akklamasjon 

 
 


